
 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  

 
 

 Kommunala rådet för  
funktionshinderfrågor/ 
Kommunala pensionärsrådet 
 
 

2024-09-19 
 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

Sida 1 
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Beslutande 
välfärdsnämnden 
 
 
KPR  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KRF 
Funktionsrätt 
Munkedal 
 
 
 
 
 
 

Mathias Johansson (SD) ordförande 
Erik Färg (S) ledamot 
Linda Wighed (M) ersättare 
 
Ingela Olsén (SPF Svarteborg) 
Gerd Berg (SPF Sörbygden) 
Ove Göransson ((PRO) 
Tore Arvidsson (SPF Svarteborg) 
Gerd Lindström (PRO) 
Gunilla Lindskog (SPF Sörbygden) 
Birgitta Karlsson (PRO) 
 
 
 
Yngve Carlsson (Reumatikerförbundet) 
Lillvor Johansson (FUB) 
Görel Christer-Nilsson (Hjärnkraft FyrBoDal) 
Marianne Schewenius (HRF) 
Lisbeth Helmér (SRF) 
Rolf Hansson (HRF) 
 

  
Övriga deltagare Markus Fjellsson, sekreterare 

Karolina Christensen, avdelningschef VoO 
Peter Karlsson, samhällsbyggnadschef 
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Plats och tid 

 
Digital justering den 19 september 2024  
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Kommunala rådet för funktionshinderfrågor (KRF) och 
kommunala pensionärsrådet (KPR) 
 
§ 1 Upprop samt val av justerare 
 
Närvaroupprop sker. 
 
KPR och KRF väljer gemensam justerare Marianne Schewenius att justera dagens 
protokoll.  
 
§ 2 Föregående protokoll 
 
Föregående mötets protokoll från 2024-05-16 läggs till handlingarna. 
 
§ 3 Äldreträffen 
 
PRO anordnar varje år en äldreträff, där kommunens alla äldreboenden bjuds in. 
Träffen blev lyckad med ca 75 deltagare. Däremot saknades deltagare från tre av 
kommunens fyra boenden. PRO är besviken på responsen från dessa tre boenden. 
Arbetsgivaren: Mässan ligger i semesterperioden, vilket gör det svårt med personal. 
Personalfrågan under sommaren har blivit allt svårare de senaste åren. Många av 
de äldre har också stora behov av hjälp, vilket gör det svårt att genomföra den här 
typen av aktiviteter.  
 
§ 4 Seniormässan 2024 
 
Arbetsgrupp med två tjänstemän från kommunen planerar seniorträffen som ska 
hållas den 6 november i kommunhuset Forum. Flera aktörer är inbjudna bl.a. 
Systembolaget, Länsnykterhetsförbundet m.fl. Se rapport (Bilägges protokollet) 
 
 
§ 5 Remiss från Västtrafik angående riktlinjer för tillgänglighet på hållplat-
ser 
Kommunen har fått en remiss från Västtrafik angående en revidering av deras 
riktlinjer kring tillgänglighet på hållplatser. Kommunen kommer att skicka in ett 
yttrande, och ger härmed även föreningarna i råden möjlighet att skicka in sina 
synpunkter. Underlaget har gått med i kallelsen, där också mailadressen, dit 
synpunkterna ska skickas, finns med. Västtrafik vill ha synpunkterna senast den 27 
september. 
 
§ 6 Lägesrapport – Nybyggnation av särskilt boende (SÄBO) 
Frågan ligger just nu hos Välfärdsnämnden. Miljö- och samhällsbyggnadsnämnden 
väntar på en beställning från Välfärdsnämnden innan de kan sätta igång med 
arbetet. Välfärdsnämnden har avsatt medel i investeringsbudget för SÄBO, men 
kommer först att initiera den nya skolan som planeras i kommunen. 
 
§ 7 Information från Samhällsbyggnadsförvaltningen 
 
Samhällsbyggnadschefen informerar om verksamheten. Bl.a: 
Ny organisation 
Blodomloppet genomfördes av ca 1000 löpare. 
Disc-golf-bana är invigd i centrala Munkedal. 
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I den ekonomiska delårsrapporten från augusti prognostiserar Miljö- och 
samhällsbyggnadsnämnden att hålla budgeten på årsbasis. 
Översiktsplan 2024 håller på att granskas fram till 20 september. Därefter går 
processen vidare mot beslut. 
Avfallsplanen kommer att granskas från och med 20 september. 
Avfallsföreskrifterna kommer att revideras under hösten. 
Beredskapsplaneringen är till stora delar genomförd. 
Kommunhusets entre kommer att byggas om.  
Anslagstavlor – AME tar över drift och skötsel 
Öra för test av hörselslinga är installerad i Gullmarssalen och Sporren. 
 
§ 8 Välfärdsnämndens ärenden 
 
Kallelsen till nästa Välfärdsnämnd har inte blivit offentlig ännu, så ordföranden kan 
inte informera så mycket av det. Men bland annat kommer den ekonomiska 
delårsrapporten från augusti att presenteras. Utan att föregå nämndens rapport 
kan ändå meddelas att det ser positivt ut. 
 
§ 9 Informations från Välfärdsförvaltningen 
 
Läkemedelsautomater har införskaffats under sommaren. Detta kommer att 
informeras om dels på Seniormässan, dels på nästa möte med KPR/KRF i 
november. 
Sommaren har varit mer stabil i verksamheterna än föregående sommar. Det blir 
dock svårare för varje år att rekrytera semestervikarier.  
Munkedal är en av 30 kommuner som har utsetts till Guldkommun av Senior Alert 
när det gäller Särskilt boende. 
Munkedal kommer att samarbeta med Länsstyrelsen att jobba med social 
hållbarhet. 
Avdelningschefen informerar mer om de punkter som var uppe på 
Välfärdsförvaltningen i maj: 
Handlingsplan psykisk ohälsa 
Ledarutvecklingsprogram för förvaltningens chefer inför omställningen till den nya 
Socialtjänstlagen. 
Det mobila vårdteamet inom Närhälsan. Deras rapport från 2023 visar att 
samarbetet fungerar väl, Munkedal har haft flest vårdkontakter och patienterna är 
främst mellan 66-90 år. 
 
§10 Information från föreningarna 
 
HRF: Boverket ville tidigare ta bort kravet på T-slinga. Efter att HRF-riks har jobbat 
hårt, så kommer Boverket ha kvar detta krav. 
Under hösten vecka 42 kommer en hörselvecka att anordnas. Den 16 oktober kl. 
14.00 i Tanums bygdegård. 
Hjärnkraft: Räkfrossa den 19 september 2024. Föreläsning om hjärnskador. 
Föreläsning i Örebro om rehabilitering av förvärvade hjärnskador. Går att följa på 
nätet. 
SRF: I samarbete med Lysekil och Sotenäs kommer det att genomföras flera 
utflykter. 
SPF Svarteborg: Har haft en räkfrossa. Promenader anordnas. Det finns många 
olika aktiviteter anordnade. 
SPF Sörbygden: Vandringar varje vecka, även boule, bowling. Årsmötet kommer att 
handla om fallteknik och yoga. Besök hos ensamma äldre genomförs. SPF håller sig 
ajour om byggnation av äldreboenden runt om i Sverige.  



 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  

 
 

 Kommunala rådet för  
funktionshinderfrågor/ 
Kommunala pensionärsrådet 

2024-09-19 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

Sida 4 

PRO: På riksnivå genomförs mycket arbete tillsammans med andra organisationer 
för att påverka politiker på riksdagsnivå, bl.a. om pensionsfrågan. 
Lokalt: Det finns olika cirklar om en mängd olika ämnen, månadsmöten, 
fredagskafe har hållit öppet hela sommaren. Den 27 september kommer hemsidan 
att förändras och se lika dan ut över hela landet.  
Reumatikerföreningen: Höstträff på Saltkällans badplats hölls förra veckan. 
Distriktet har haft en stor föreningsdag som innehöll en resa på Dalslands kanal. På 
distriktsnivå kommer att hållas kurser i motionsskrivning och styrelsearbete.  
FUB: Seminarium på Vann i slutet av oktober, danser. 
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